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Protokoll pensionärsrådet 

Tidpunkt: 2016-08-11, kl. 14:00 till 16:00 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2, plan 7. 

 

 

 

Göran Cederstrand  Rune Axelsson 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Christer Flink 

Gun-Britt Wennerström 

Rune Axelsson 

Gunnel Tuvelid 

Ingegerd el Kallaf 

Anita Karlsson 

Barbro Lundqvist 

Göran Cederstrand 

Ulla-Britt Hartell 

 

Frånvarande: 

Elsa Fogelberg 

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare, beställarenheten ÄO-FH 

Annelie Birath, Sätra vård- och omsorgsboende 

Andreas Thorstensson, avdelningschef SDF 

Nicoletta Zoannos, verksamhetscontroller, SDF 

 

1 § Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2 § Presentationsrunda 

 

3 § Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna. 
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4 § Val av justerare 

Rune Axelsson väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

5 § Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

6 § Information från förvaltningen 

Andreas Thorstensson inleder med att informera om 

personalsituationen. Han presenterar Nicoletta, ny 

verksamhetscontroller på avdelningen för äldre, 

funktionsnedsatta och socialpsykiatri. Han redogör sedan för det 

ekonomiska läget i stadsdelen.  Stadsdelen har arbetat intensivt 

med att identifiera och åtgärda orsaker till underskottet, ett arbete 

som fallit positivt ut. 

 

Andreas avslutar med att informera om att resultatet från 

brukarenkäten inkommer i slutet av oktober. 

 

Annelie Birath berättar att Sätra vård- och omsorgsboende har 

hyrt kaniner under en månad. De boende får klappa och ta hand 

om kaninerna efter förmåga. Annelie menar att man kan se att 

djuren har en lugnande inverkan på de boende. På fråga om man 

får ha djur i bostaden svarar Annelie ja. Dock kan det vara svårt 

att sköta sitt djur om man är dement. 

 

Personalen på Sätra har tillsammans med Andreas åkt på 

inspirationsresor till Holland (där de besökte en ”demensby”) och 

Danmark för prispengarna de vann i samband med 

kvalitetsutmärkelsen. Ulla-Britt undrar om det är stora skillnader 

i hur man driver demensboende i Danmark. Annelie och Andreas 

svarar att det är ganska lika på det hela taget - i Sverige är vi 

kanske lite väl regelstyrda, på gott och ont. 

 

Christer frågar Andreas vad han anser om förslagen i Delrapport 

från Äldreboendeutredningen. Andreas svarar att han i stora drag 

är positiv till förslaget, men att förslaget måste preciseras lite 

mer, bl.a vad gäller ekonomi och struktur. 

 

Efter att rådet tackat för värdefull information lämnar Andreas, 

Nicoletta och Annelie mötet.  
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7 § Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter. Rådet valde att särskilt kommentera följande 

punkter:  

 

-Delrapport från Äldreboendeutredningen, dnr 1.5.1./440-2016 

Pensionärsrådet önskar göra tillägg till stadsdelens remissvar: 

 

”Den kraftiga minskningen av antalet lägenheter i servicehus 

som har skett ger anledning att inte ytterligare dra ner antalet 

lägenheter. De tomma platser som finns beror enbart på en för 

snäv tillämpning av behovsprövningen. Utredningens förslag om 

att ”servicehus ska vara begränsad till målgruppen äldre ned ett 

omvårdnadsbehov” är för snävt med nuvarande tillämpning. 

 

Definitionen bör förtydligas och vidgas. Även rörelsehindrade 

som idag har ett olämpligt boende och känner sig otrygga i denna 

bostad bör komma ifråga. Ofta kan det vara behov av viss 

omvårdnad. Det kan finnas ytterligare äldre som gör att 

servicehus är den lämpligaste lösningen.” 

 

8§ Skrivelser och rapporter 

Inga skrivelser eller rapporter har inkommit till rådet. 

 

9 § Övriga frågor 

Hantering av remisser från förvaltningen. 

Förvaltningen önskar involvera pensionärsrådet i författandet av 

remissvaren från förvaltningen i högre utsträckning än idag. 

Maria ber rådet att fundera över lämpligt sätt att göra detta på till 

nästa möte. 

 

10 § Mötet avslutas 

 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

 

Protokollet godkänns och justeras 2016-08-11 

 


